
Nya simhallen i Täby 

Sedan 2013 har Täby Sim, haft en kontinuerlig och bra dialog med Täby kommun i 
arbetet med planering och färdigställande av en ny simhall i Täby. Arbetet har varit 
framgångsrikt då det nu finns långt gångna planer på en ny simhall som kommer 
passa Täby Sims behov. Även om det varit tyst på informationsfronten under ett antal 
månader har Täby Sim, främst via styrelsen, varit mycket aktiva i arbetet kring 
simhallen och kontinuerligt varit i kontakt med politiker och tjänstemän inom Täby 
kommun. Vi får frågor ang simhallen från våra medlemmar om hur planerna ser ut 
och när den ska byggas. Bifogat hittar du kommunens svar på några av de 
vanligaste frågorna kring nya simhallen. 

När ska den nya simhallen börja byggas? 

Enligt plan hösten 2019. 

När blir den klar?  

2022 - förutsatt byggstart 2019. 

Varför tar det så lång tid?  

Kommunen beslutade 2018 att ta ett omtag av projektet för att se över kostnaderna. 

Ett nytt förslag har tagits fram där även rutschbanor ingår. Det kostar mer men anses vara 

värt investeringen eftersom ungdomar är en prioriterad grupp i Täby när det gäller rörelse 

och fysisk aktivitet.  

Slutligt beslut om den nya simhallen fattas av kommunstyrelsen och kommunfullmäktige så 

snart Länsstyrelsen gjort sin bedömning på den nya utformningen.  

Vad ska Länsstyrelsen titta på? 

I och med att det skett förändringar i utformningen måste Länsstyrelsen göra en ny 

bedömning av utformningen som nu är ändrad. 

Här kan du läsa mer om den nya simhallen https://www.taby.se/taby-vaxer/taby-

park/taby-nya-simhall/ 

Har du frågor och funderingar kring arbetet med den nya simhallen är du varmt välkommen 

att kontakta: 

Mats Lennerthson 

Klubbchef Täby Sim 

 

Mats.lennerthson@tabysim.se  
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Styrelsen i Täby Sim 

 

 


